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Spørgsmål nr. S 40 fra medlem af Folketinget Jakob Engel-Schmidt 

(V): 

 

”Mener ministeren, at det er rimeligt, at politiet ikke efterfor-

sker indbrud til under 100.000 kr.? Der henvises til artiklen 

»Minister bekræfter: Politiet efterforsker ikke tyverier for un-

der 100.000 kroner« fra Berlingske Tidende den 7. oktober 

2014” 

 

Svar: 

 

Borgerne i Danmark skal selvfølgelig kunne stole på, at politiet tager hånd 

om anmeldelser og øvrige henvendelser på betryggende vis.  

 

Jeg har således en meget klar forventning om, at politiet håndterer alle 

henvendelser på en ordentlig måde, og at det sker ud fra en samlet, politi-

faglig vurdering. Det gælder også anmeldelser om indbrud uanset sagens 

værdi. 

 

Der henvises i øvrigt til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 1616 

(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, hvoraf det bl.a. fremgår, at der ik-

ke i nogen af de 12 politikredse sker henlæggelse af straffesager udeluk-

kende på baggrund af beløbsmæssige kriterier. Der foretages i alle tilfælde 

en konkret vurdering af, hvorvidt den enkelte sag ses at rumme efterforsk-

ningsmuligheder, der kan føre til opklaring af sagen. 


